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1.  Opening 
  
2.  Vaststellen agenda (nr. 2933323) 

Vastgesteld  
  
3.  Vaststellen verslag 2 maart 2022 (nr. 2933333) 

Aangedragen verduidelijking in het verslag van 2 februari 2022 is per abuis niet opgemerkt in het 
verslag van 2 maart. In het verslag van 2 februari staat in de rondvraag dat Statenleden worden 
gevraagd om deel te nemen aan de verbetergesprekken voor de quick-scan. Hiermee wordt bedoeld 
de gespreken die ambtenaren en een Statenlid met de Flevolandse samenleving voeren om te horen 
hoe de provincie hen beter kan betrekken. Tot slot wordt bij de vergadermomenten aangegeven dat 
het uitgangspunt is de agenda’s van de werkgroepleden. 

  
4.  Opvolging evaluatie pilot voorkantsturing (memo in bundel, bijlagen via mail) 

Evaluatie is toegestuurd, graag indrukken van mensen die vorige keer niet aanwezig waren.  

- Toch wel moeilijk om de scherpte erin te krijgen. Voorkantsturing is wel iets waar we als PS 
mee door willen. Maar in de praktijk is er nog wel iets te winnen. Wel goed dat er 
aanbevelingen per doelgroep zijn. 

- Heel erg volledig, maar ook heel erg breed. Heel veel goede aanbevelingen (zelfs over de 
opvolging van de aanbevelingen). Misschien een top 2 of top 3 maken van aanbevelingen? 
Anders leest iedereen wat men wil lezen. Mogelijk om prioritering aan te brengen? 

- Of juist PS de prioritering laten aanbrengen obv de totale aanbevelingen? 
- Bespreking in EMS of in de integrale commissie? Beide opties kunnen. Traject is vooral in 

EMS aan de orde geweest, maar het proces gaat gehele PS aan. In EMS met input ophalen 
vanuit alle fracties? Zou wel fijn zijn als dat gesprek wel in de fracties wordt gevoerd vooraf. 
Hoe nadruk daar op leggen? Voorkeur om het uiteindelijk wel te laten uitmonden in een 
statenbesluit? Hangt er vanaf wat er uit het gesprek komt… 

- Goed om bij PS op te halen dat dit een goed instrument is (conclusie uit een gedegen ronde 
langs de partijen). Dus kort en bondig voorstel langs PS om het ook effect te laten hebben. 

- Conclusie: behandeling in EMS. Daar beeldvormend bespreken. Dan op basis van bespreking 
een statenvoorstel maken met concrete aanbevelingen.  

- Bezetting werkgroep bestuurlijke vernieuwing: maakt het breder en zorgt voor meer 
ambassadeurs. 

Wel of niet de aanbevelingen concreet adresseren aan bepaalde doelgroepen? Of alles weglaten, of 
alleen suggestie voor adressering aanbevelingen?  
De aanbevelingen blijven op titel staan. Alle aanbevelingen komen erin. In EMS discussie hoe dit kan 
worden opgevolgd. Reactie vragen van iedere titel op de aanbevelingen. Termijn opnemen in de 
brieven wanneer de reacties worden verwacht. Brieven worden namens WG BV verstuurd.  
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5.  Participatie: praatplaat/routekaart en gesprek met PS  
Geeft duidelijk overzicht van de route die we willen volgen. Plaatje linksonder meer geduid. Redelijk 
overzichtelijk beeld, maar zegt niet over de complexiteit van de weg die we moeten gaan.  

Anderzijds is het lastig om er een concreet gevoel bij te geven wat dit in de praktijk betekent. Lastig 
om houvast te vinden. Document is eigenlijk voor intern bedoeld, maar is bijgevoegd op verzoek van 
de voorzitter.  

Gesprek wordt gepland met Ferenc van Damme om een concrete discussie over participatie 
verdiepend te gaan voeren in en met de commissie. Wilt u participatie? Ja! Maar ook de 
consequenties. Voorstel om met PS drie onderwerpen te pakken en dan kijken hoe participatief men 
dit wil vormgeven. Om gevoel te krijgen waar we het over hebben, is dat beeld hetzelfde? Eerste 
oefening doen met PS. Liefst integraal, anders EMS. Routekaart kan handig zijn om inzicht te hebben 
waar we ons bevinden. Werkgroepleden vinden dat een goed idee. 

6.  Stand van zaken Jongerenraad (mondeling) 
 De jongeren hebben twee bijeenkomsten gehad. Vanuit de werkgroep wordt aandacht gevraagd voor 

weging adviezen van de jongerenraad.  

  
7.  Rondvraag 

 Voorbereiding oefensessie participatie met de commissie is voldoende behandeld geweest in de 
werkgroep, ambtelijk wordt dit in samenspraak met gedeputeerde uitgewerkt. 

Op 11 mei is de volgende werkgroep, gedeputeerde kan hierbij niet aanwezig zijn ivm bezoek uit Den 
Haag. 

8.  Sluiting 
 
  


